
 
Referat af bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Mandag d. 9.november, 2020 kl. 18.30 
Afholdt på Rådhuset, Torvet, 4850 Stubbekøbing 

Indkaldt: Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling 
(BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (sup.) Kaj Nielsen (KN) 
Afbud fra: AN, KN og DHJ 
Ref: AMB 
 

Træffetid åbent kontor 
3.11.20 ved AN & CNH  

Ingen fremmøde 3/11-20. Vi blev enige om, at åbent kontor skal fortsætte, 
og vi skal promovere dem igen, så folk husker, at der er åbent 

Godkendelse af referat 
06.10.2020 AB 

Referat blev godkendt 

2. Økonomi/medlemmer BB Der er kommet 6 nye medlemmer. 
BB kontakter Sheila Larsen vedr udestående omkring badebroen 
Turistannoncen er færdig, og fint resultat. Koster 1.000 kr + moms 
Der skal følges op omkring betaling for Teater Tørskoet 

3. Afholdte møder 
20.10 Håndværker genf. ABO 
21.10 Turistfor genf. ABO 
 
21.10 Psykiatriforening ABO 
 
 
22.10 Turist strategi AMB 
 
22.10 Kulturelt samråd ABO 
 
23.09 Partnerskab ABO 
 
 
26.10 Turistannonce ABO 
 
02.11 KSR ABO 

  
ABO deltog og fortalte om LIV 
ABO deltog. Vi har en plads, som det vil være mere relevant at overdrage til 
Infocafeen. AMB taler med museumsformand Peter Glit om dette. 
ABO har haft møde med Liv & Smil, som ønsker at oprette et værested for 
mennesker med psykiske udfordringer. ABO har henvist til Carsten Egeskov 
omkring mulige lokaler på ”Cigarfabrikken” 
AMB har deltaget i præsentationen af Visit Lolland Falsters strategioplæg 
”LF365” 
ABO deltog. Han kan konstatere, at der er rigtig mange repræsentanter for 
Nordfalster i Kulturelt Samråd 
Nyt initiativ fra kommunen, som har til formål at hjælpe svage borgere 
tilbage til samfundet gennem aktiviteter eller jobs vha aktører fra erhvervs- 
og foreningslivet 
Vi er med på bysiderne i næste års udgivelse af turistmagasinet. Vi bliver 
nævnt to steder på siderne med hhv Facebook og hjemmeside. 
Ikke noteret noget 

4. Kommende møder 
A Erhvervsforeningen BB 
 
 
 
b Samarbejde med Saxkøbing  
ABO 

 
Det kunne være godt med et samarbejde med erhvervsforeningen, da vi har 
mange fælles berøringspunkter og interesser. BB kontakter Birgitte 
Mammen for aftale om et møde 
 
Vi har fået en henvendelse fra bylauget i Sakskøbing, som gerne vil besøge 
os for inspiration og erfa-udveksling. Mødet forsøges afviklet i forbindelse 
med næste bestyrelsesmøde 1/12-20 

5. Projekter status igangv. 
A TV i Vestergade 3 
 
 
 
 
B Retro kalender BB og AMB 
 

 
Vi må sætte TV´et op, men der er ikke rigtig noget at vise i disse corona-
tider. Vi talte om, at det måske kan bruges til andet indtil kalenderen igen er 
mulig. ABO kontakter foreningerne med henblik på en mini præsentation, 
som kan køre på TV´et 
 
Se pkt A 
 



 
C Pengeautomat Nordea 
 
 
D Tilflytter arr 2/2-2021 CNH 

Det lykkedes at redde automaten og give den liv i yderligere 2 år. Ros for 
vores bidrag til indsatsen. 
 
Datoen er ikke meldt ud til kommunen endnu.  
 

6. Projekter ideer  
 
A Nyhedsbrev til foreninger 
 
B Årets borger DHJ 
 
C Omrf. Afslut & LIV CNH 
 
 
D Badebroen børnevenlig 
 
E Puljeansøgninger 
 
 
F div INFO fra kom til DHJ 

 
 
Vi skal have skrevet til dem med update 
 
Vi har fundet en kandidat, som hædres til foråret. BB arbejder videre 
 
Skal afsluttes i år. Møde i Styregruppen 3/12. Afslutning markeres med en 
udstilling i dec, jan, feb om områdefornyelsen.  
 
Det skal der arbejdes på fremadrettet 
 
Der er åbne puljer med midler. Vi sender besked ud til foreningerne om 
mulighed for at søge 
 
Der arbejdes fortsat på projektet ved hallen – Gitte Krog er tovholder 

7. Repræsentanter & 
Samarbejdspartnere 
Orientering 
 

Vi kan konstatere, at vi er repræsenteret rigtig mange steder, og der er 
interesse for samarbejde med os.  Vi bør tage vores roller op. Jo flere fingre, 
jo mere indflydelse har vi. Kommunen henviser gerne til os, og vi 
samarbejder med politiet om tryghed i nærområdet. 

8.  Info til medlemmer Der skal skrives julebrev. ABO tager fat i dette. 
9. EVT 
Næste møde 

Der var ikke noget til evt. 
Næste møde er aftalt til 1/12-20. Afbud på forhånd fra AMB 

 


